
     Volám sa Mária, som študentkou
druhého ročníka Farmaceutickej fakulty.
Rozhodla som sa kandidovať do
Akademického senátu v druhom
ročníku, pretože už poznám ako naša
fakulta funguje a mám pred sebou ešte
dosť času na to, aby som mohla byť
súčasťou drobných zmien, ale aj tých
systematickejších, ktoré môžu zásadným
spôsobom ovplyvniť smerovanie fakulty. 

V    krátkosti    o    mne.   Pochádzam 
zo Slovenska, mám česko-maďarské
korene, ako dieťa som žila v Estónsku a v
Nemecku. Profesionálne som sa venovala
plávaniu a atletike. Šport na vrcholovej
úrovni  ma  naučil  disciplíne,  vytrvalosti 
a pochopeniu, že malé kroky vedú k
veľkým víťazstvám. 

          V senáte by som sa rada zamerala na témy venujúce sa zdraviu študentov
– fyzickému a duševnému (časy, ktoré žijeme nie sú jednoduché), kvalite
vzdelania (porovnávať sa s najlepšími a pomôcť posunúť našu fakultu medzi
tých najlepších), zlepšeniu  podmienok   bývania   študentov    na   internátoch 
(pre    nás      medzinárodných      študentov      je     internát     druhý    domov) 
a v neposlednom rade pocitu nás všetkých na fakulte. Aby sa každý z nás cítil
prijatý, pochopený, dôležitý a  ocenený.   Som   otvorená   všetkým   nápadom 
a podnetom od Vás a diskusii o nich.
                                                                                                                                                          
Rada sa stanem Vaším hlasom v senáte, a budem vďačná za každý hlas a
podporu !

Mária Cápayová

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Farmacie, 2. ročník

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


Ahoj,        jsem      Petr        Čech, 
student 4. ročníku magisterského
studijního      programu      Farmacie 
a současný studentský senátor.
 

      Za svého mandátu ve Studentské
komoře Akademického senátu FaF
UK jsem se aktivně podílel na zrodu
projektu „Ambasadoři pro prváky“,
který pomáhá novým studentům
při      jejich       prvním        kontaktu
s akademickou půdou.  Dále jsem
přispěl ke změně v hodnocení
předmětů, umožňující studentům
vyjadřovat     své     názory    již     po 

zimním  semestru,  čímž  můžeme  více  ovlivnit  směřování  výuky.

      Rozvoj naší fakulty je pro mě velmi důležitý, a proto budu rád
za váš hlas.

      Děkuji za důvěru!

Petr Čech
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    Zdravím, jmenuji se Standa Čech a
jsem student třetího ročníku Farmacie.

   V letošním roce jsem se zúčastnil již
dvou zasedání Senátu, jako náhradník z
doplňovacích voleb, které se konaly
minulý rok. V rámci Studentské komory
AS mám na starosti PR – FB skupinu a
nově také IG.

  Společně s kolegy ze Studentské
komory jsme také vymysleli projekt
Ambasador, který má novým studentům
ulehčit přechod ze střední školy na
vysokou školu, protože jsem cítil, že mi  
tady  někdo  takový  v  mém prvním
ročníku chyběl. Mohou se tedy na nás
obracet s dotazy, v podstatě jakéhokoliv
typu.  Já   sám   jsem   Ambasador   a   rád

bych v Senátu tento projekt nadále rozvíjel. V rámci svého volného času se dále
zapojuji ve Spolku českých studentů farmacie, tento rok jako plesový
koordinátor a zároveň jsem se již druhým rokem, jako organizátor, zúčastnil
Seznamovacího kurzu.

   Tímhle vším jsem chtěl říct jen tohle – vy, jako moji spolužáci mi nejste
lhostejní a já nadále chci bránit naše zájmy na Senátu, aby náš hlas byl slyšet.
Myslím, že jsem schopný člověk, kterému nedělá problém žádná komunikace,
a to s nikým.

    Děkuji za projevenou důvěru a Váš hlas!

Stanislav Čech 
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     Salvete! 
 
     Jmenuji se Richard Freiwald
a jsem studentem 1.ročníku
Laboratorní diagnostiky ve
zdravotnictví.   Do   senátu   
kandiduji,   protože   bych   
chtěl   přispět  k tomu aby
fakulta byla o něco lepší než je
teď.

Richard Freiwald

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví,
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       Milé  studentky,  milí  studenti,
jmenuji se Hana Janovcová, na
Facebooku nazývána jako Hanna
Pesimistka, nebo ta osoba, která někdy
spamuje vaše emailové schránky nebo
facebookové skupiny.  

             Zároveň jsem člověk, který soucítí
s každým studentem na fakultě, protože
vím, že je u nás studium náročné. Sama
si studiem procházím pátým rokem a
plánuji na fakultě ještě delší chvíli zůstat,
proto kandiduji do senátu znovu, abych
tu pro každého mohla být.

         Aktivně jsem se tento rok zapojovala
do   projektu   Ambasadoři   a   pomáhala
ho  s   kolegy   vytvořit.  Nyní   jsem   hrdá    
Ambasadorka svojí skupiny a nesmírně mě to baví. Snažím se rozšířit
povědomí naší fakulty jako Koordinátorka pro propagaci na středních školách,
takže pokud chcete vyjet, stačí mi napsat email. Jsem také členkou Komise pro
kvalitu výuky, dle mého názoru toho máme během semestrů tolik, že se to
prostě stíhat nedá, hlavně v tom třeťáku.

        Do toho někdy čmárám na papír (někdo to může nazývat kreslením, já
raději ne), zahraji pár písniček na klavír (nejlépe, když nikdo neposlouchá),
miluji zvířata (slepice jsou opravdu chytrá stvoření) a ráda pomáhám lidem,
hlavně studentům v nouzi.

     Dejte mi  váš  hlas a já budu vaším  hlasem na příštím  zasedání
Akademického senátu FaF UK.

Hana Janovcová

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Farmacie, 5. ročník

https://hlasovani.is.cuni.cz/
https://hlasovani.is.cuni.cz/


spolupracoval jsem s vedením
fakulty na zlepšení kvality
výuky.

podporoval spolupráci mezi
studenty.

          Jmenuji  se  Mohammad.
Moje cesta je plná odhodlání k
pozitivním změnám a jsem
rozhodnut v této cestě pokračovat.

 

Jsem členem komisí AS UK 
a můj plán pro budoucnost naší
fakulty je věčný:

 Zvyšování kvality vzdělávání prostřednictvím inovativních
metod výuky, které nás připravují na výzvy moderního
světa.

Podpora rozmanitosti a začlenění, zajištění toho, aby měl
každý student stejnou příležitost uspět.

     Věřím, že společně dokážeme vytvořit lepší budoucnost pro
naši fakultu a její studenty.

      Společně to můžeme změnit.

Seyedmohammad Khatibi

https://hlasovani.is.cuni.cz/
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     Ahoj, jmenuju se Ondřej Klusák
a letos jsem se rozhodl kandidovat
do Akademického senátu. Tady na
fakultě studuju už čtvrtým rokem
farmacii. Během té doby jsem tu
zažil plno skvělých momentů, ale
zároveň i situací, které mi ukázaly,
že ne vše je zcela ideální, a dalo by
se s tím něco dělat.

  Důvod, proč jsem se rozhodl
kandidovat, je prostý. Chci se
společně s ostatními zvolenými
senátory zabývat nad řešením
překážek, které nás během
náročného   studia   občas    potkají.
Ať už se jedná o zlepšení komunikace s vyučujícími, možnosti
předtermínů u daných předmětů nebo naopak i dostatku termínů
po zkouškovém. 

     Uvědomuju si, že být součástí senátu je výzva. Na druhou stranu
mě ale láká představa, že taková platforma nabízí prostor, kde bych
mohl reflektovat názory a postoje NÁS – studentů. 
 Jsem připravený svůj osobní čas věnovat problémům, na které, jak
věřím, se dá vždycky nakonec najít řešení. 

     Udělá mi radost každý váš hlas.

Ondřej Klusák
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    Ahoj,  jmenuji se Eliška
Kučerová, pocházím z vesnice
nedaleko Kolína a studuji třetí
ročník studijního programu
Farmacie. 

      Ve volném čase se podílím
na vedení skautského oddílu a
na organizaci československého
vzdělávacího projektu pro
středoškoláky, nepohrdnu
během ani kreativními
činnostmi. Nejčastěji mne ale
uvidíte s poznámkami ze školy.

      Jsem ambasadorkou pro prváky a ráda bych se nadále
aktivně podílela na rozvoji naší fakulty, proto kandiduji do
Akademického senátu.

        Děkuji za důvěru.

Eliška Kučerová

https://hlasovani.is.cuni.cz/
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   Ahoj, jmenuji se Natálie
Novotná   a    jsem    studentkou 
1. ročníku studijního programu
Farmacie. 

          Svůj volný čas ráda trávím
 se svou velkou rodinou,
tancováním a obecně sportem.
Sport je velkou součástí mého
života, ať už se jedná o běh,
kolo, bruslení, lyžování,
posilování a mohla bych
jmenovat i dále, ale nejvíce se
věnuji pole dancu, který dělám
přibližně 8 let a dokonce momentálně působím i jako
trenér.

   Do senátu jsem se rozhodla kandidovat proto, abych
přispěla k fungování celkového života na fakultě a
pomohla Nám studentům, abychom se na naší fakultě cítili
co nejlépe.

    Díky za Váš hlas!

Natálie Novotná

https://hlasovani.is.cuni.cz/
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    Honored to be nominated
for the Academic Student
Senate. As the International
Students Representative, I'm
dedicated to mental health
advocacy and committed to
developing faculty facilities.
My focus includes supporting
students, increasing student
participation in university
affairs, and serving the diverse
needs of our academic
community. 

  Your votes are sincerely appreciated as we work
together to shape a thriving and inclusive university
environment.

Parsa Paydar

https://hlasovani.is.cuni.cz/
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    Ahojky, jmenuji se Kristýna.
Jsem studentka 1.ročníku
magisterského programu
Farmacie. Moje hobby je
především     práce     se     zvířaty 
(v   mém    případě    koně,    psi ) 
a různé sporty. 

   Rozhodla jsem se kandidovat
do senátu abych se mohla
podílet na rozvoji naší fakulty,
pomoct prosazovat názory
studentů a abych mohla do
budoucna     podpořit      všechny 

studenty ze středních odborných škol (méně chemické
obory), kteří se rozhodnou zde na fakultě studovat. Já přišla
ze Střední veterinární a proto bych ráda sdílela své tipy na
sebevzdělávání se pro studenty se slabšími základy chemie
nebo jiných předmětů.

    Osobně věřím, že studenti některých odborných středních
škol mohou využít své znalosti aby posouvali obory
Farmacie novým směrem.

Kristýna Prosová

https://hlasovani.is.cuni.cz/
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    Jmenuju se Tomáš a jsem
studentem 3. ročníku oboru
Laboratorní diagnostika ve
zdravotnictví. 

   Ve volném čase se věnuji svojí
práci jako hlavní barman
studentského podniku ATP
sídlícího na kolejích, což je také
jeden z důvodů mojí
kandidatury. 

    Jako barman mám častokrát
možnost  poslouchat   stížnosti 
jiných studentů na chod a život na fakultě, který by se však
dal změnit, a tak zpříjemnit studium dalším, ale také
aktuálním studentům.

Tomáš Ptačin

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví,
3. ročník
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 Ahoj,     volám    sa      Marián 
a som študentom 2. ročníka
magisterského študijného
programu farmácia.

    Aj napriek tomu, že na našej
fakulte neštudujem dlho
zaznamenal som už niekoľko
návrhov,  ktoré  by  som   chcel 
v rámci mandátu presadiť.
Predovšetkým sa jedná o
aktivity pre podporu
duševného zdravia (nielen)
študentov. 

    Tiež si myslím, že v akademickom senáte, by mali byť aj
študenti z nižších úsekov štúdia a presadiť tak svoje
postrehy a záujmy. 

     Budem rád ak sa mi rozhodnete dať svoj hlas. 

     Díky! 

Marián Seidl

https://hlasovani.is.cuni.cz/
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    Ahojte! Volám sa Aďka a som
študentkou 1. ročníka Farmácie. 

     Na začiatok vám poviem niečo málo 
o mne. Svoj voľný čas rada trávim v
prírode, pečením alebo lyžovaním,
korčuľovaním. Avšak najväčšou
srdcovkou je pre mňa folklór. Tanec,
spev, kroje a všetko čo ku tomu patrí je
neoddeliteľnou súčasťou môjho života
odmalička. Som členkou FS Kopaničiar 
z Myjavy a tiež občianskeho združenia, 
v ktorom sa snažíme ukazovať ľudom
kroje, také aké sa kedysi v našom
kopaničiarskom regióne nosili.

   A prečo som sa rozhodla práve ja
kandidovať    do   Akademického    senátu 
našej fakulty? Síce som prváčkou, no s vysokoškolským prostredím už mám
skúsenosť, a preto môžem ponúknuť aj iný pohľad na riešené problematiky.
Keďže mám už za sebou pár organizácií väčších spoločenských akcií,
komunikácia s ľuďmi nikdy nebola pre mňa problémom a rada si
vypočujem vaše názory, postrehy, čo by bolo dobré pre zlepšenie života nie
len na fakulte, ale aj na internátoch. 

    Možnosť byť súčasťou senátu je pre mňa nová výzva, ktorú rada prijmem,
ak mi to vašimi hlasmi umožníte. Je to cesta, ako sa môžem aj ja posunúť
ďalej v sebarozvoji, no čo je hlavné, pomôcť tým vám, študentom, aby ste sa
na našej fakulte cítili čo najlepšie. 

Adriana Šaraboková

https://hlasovani.is.cuni.cz/
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    Ahoj, jmenuji se Monika Trdá
a pocházím z malebné vesničky
na Vysočině.

 Studuji 2. ročník oboru
Farmacie, takže už na fakultě
nejsem žádným nováčkem a
ledacos vím, ale zároveň mě tady
čeká ještě pár let, a tak mi není
lhostejný chod fakulty. V
letošním roce jsem se například
zapojila do začínajícího projektu
Ambasadoři, kde se společně s
ostatními studenty snažíme
zpříjemnit a ulehčit prvákům
jejich studijní start.

   Ve volném čase navštěvuji národopisný soubor nebo se
zapojuji do organizace nejrůznějších akcí, ráda se tak
setkávám s novými lidmi a řeším s nimi jejich potíže.
Překážky jsou totiž jako ty naše kopečky na Vysočině, dají se
překonat a v jejich zdolávání jsem vychovávaná už 20 let.

   Budu ráda za každý Váš hlas, díky!

Monika Trdá

https://hlasovani.is.cuni.cz/
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Carl Tůma

https://hlasovani.is.cuni.cz/

Farmacie, 1. ročník
      Ahoj, jmenuji se Carl Tůma
a jsem studentem prvního
ročníku studijního oboru
farmacie. Do Akademického
senátu se hlásím, jelikož mám
předešlé zkušenosti jako
předseda jak školního
parlamentu své ZŠ tak na
gymnáziu. Tyto zkušenosti
bych chtěl využít a také nové
získat v Akademickém senátu.

   Ve svém volném čase se
věnuji       fotografii,         hudbě

a content creation. Většinu svého času strávím u své
kytary či se svým psem v přírodě.

   Po zvolení bych se chtěl zaměřit na komunikaci mezi
studenty a Akademickým senátem a samozřejmě také na
prosazování návrhů a zájmů studentů.

    Předem děkuji za Vaši podporu a hlas!
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